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Protokól
z ogólnego Zebrania Mieszkańców

Osiedla,,Lesisko" w Czechowicach-Dziedzicach

data zebrania: i0 paŹdziemika 20l4 r'
miejsce zebrania: sZkoła Podstawowa nr 4 W Czechowicach-Dziedzicach,lsl. studencka 2
godzina rozpoczęcia zebrania: 17 00
prowadzący zebranie: Milosław wąlroba _ Przervodniczący Zarządu osiedJa ''Lesisko''

liczba mieszkańców biorących udział w zebraniu: 34 (]ista obecnych w załączeniu)
goście:
- Paweł Mrowiec _ Zastępca Bumistza czechowic-Dziedzic,
- Damian Żelazry Plzewodniczący Rady Miejskiej \ł czechowicach-Dziedzicach,
- stanisław Kopeć radny Rady Miejskiej w Czechowicach_Dziedzicach,
' Marek Biernot - funkcjonariusz Komisariatu Policji w Czechowicach-Dziedzicach,
- Mirosłarv JaŃo Komendant Stńży Miej skiej w Czeclrowicach-Dziedzicach,
- Ulszula Polaczek _ Dyrektor SzkoĘ Podsta\ł'owej nr 4 W Czechowicach-Dziedzicach,
_ Barbara strokol Zastępca Dyrektora Przedszkola Publicznego nr 2 w Czechowicacl]-

Dziędzicach.
- Julia Bas członek Młodziezowej Rady Miejskiej w Czechowicach_Dziedzicach,
- Marek Szotek dzierulikarz Gazety Czechowickiej

Przcbicg zebrania:
1. Powitanie gości oraz mieszkńców osiedla ,,Lesisko" przez Ptzewodniczącego Zaruądu

Osiedla ,,Lesisko".
2' Stwierdzenie prawomocności zebrania _ mieszkańcy zostali powiadomieni o ogó)nym

Zebraniu Mieszkanców zgodnie z wymogaoi statutu osiedla ''Lesisko" i bierze w nim
udział 34 uprawnionych mieszkańców osiedla.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego zebtania (za - 34 osoby, pfŻecfur - 0 osób,
wstrzymujących się 0 osób).

4.

5.

Wybór sekretarza zębrania: seketarzen Żebrania Została pani lzabela wowra rŻa
osoby, p/zeci\,'0 osób, wstlzyn1ującJch Śię a osób).
Przewodniczący zaproponou'ał' by w związkir z posiadaniem kworum porządek
wyglądał następująco:
a) dyskusja i podjęcie uchwały przez ogólne Zebranie Mieszkancó$ w sprawie

rozdysporrorł'ania środków firransowych na rok 2015,
b) dyskusja i podjęcie uchwały przez ogólne Zebranie Mieszkańcó\ł \ł sprawio

przesulfęcia środków finansolłych przyznanych osiedlrr na rok 20l4,
c) wnioski i interwencję mieszkanców osiedla.

6. Zatwierdzenie porządku obrad (za _ 34 osoby, przeciw 0 osób, 1Ą)st1,4mujących się - 0
osrib).

7' PrŻedstawięnie plopozycji lozdysponorvarria środków fiuansowych osiedla ,,Lesisko'' na
rok 2015 Pżelvodniczący zaproponował podział wymieniając kwoty i zadania, jakie rv
przyszłym roku miałyby być objęte dolinansowaniem z pieniędzy przekazalrych osiedlu
,'Lesisko'' oraz wskazał instytucje i inne podmioty, którym osiedle chciałoby rrdzielić
wsparcia finansowego; propozycje przekazano mieszkaircom w formie pisemnej.

8. Do propozycji przi-dstawionych ptzez Zavąd osiedla mieszkańcy wnieśli następujące
urvagi:
a) w ranach inwestycji 5500 uł przeznccŻyc Iu remonf chodnika przy ul' Zeromskiego'
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b) w ramach inwestycji 5500 zł ptzeznaczyć na renont chodnika przy ul' Barabasza
(wraz z drogami bocznymi).

9. Podjęcie uchwały nr 0IlI4 Wzez ogólne Zebranie Mieszkańców osiedla ,.Lesisko,' w
Czechowicach_Dziedzicach w sprawie propozycji rozdysponowania środków
finanŚowych osiedla ,,Lesisko'' na rok 20i5 (za 31 osób, przecił 0 osób' 

'!,strzymałasię 3 usuby) uch\^ala u 7alącleniu'
10. Przewodt czący poinformował obecnych, że w roku bieżącym w Iamach rezelwy

pozostała kwota '709 zł i zwrócil się do obecnych o wskazywanie propozycji co do jej
pfzeznacze].ria. Mieszkańcy nie wskazali żadnych propozycji, w Ż\\,iązku z czym
Przewodniczący poinfo nował obecnych, że o rozdysponowaniu kwoty Żadecyduje
Zatząd' osiedla na poclstawie upowaŹnienja udzielonego przez ogólne Zebnnie
Mieszkańców.

1l. Wnioski i interwencje mieszkańców osiedla:
a) mieszkaniec osiedla: prośba o wymianę Jatami ulicznej zlokalizo\anej między

blokami pŹy ul. Kołłątaja 10 i Kołłątaja 12,
b) mieszkaniec osiędla: na ul. skalgi postawiona betonowa zapora utrudnia przejazd

pojazdom uprz1wilejo\ł'anym, a takŹe innym mieszkańcom chcącym skrócić sobie
dojazd do ul' Barlickiego; część mieszkańców plzejeżdża sanochodęm pŹeŻ chodnik,
co zagtaża bezpieczeństwu innych osób; kierorłrcy parkują niezgodnie z przepisami
prawa' co utudniaj a nawet uniemożliwia przejazd inn1'm pojazdom, w t}rrr karetkom
pogotowia i straży pożamej.

c) Zastępca Bumistrza: problem był wielokrotnie analizowany i w chwili obecnej trudno
osiągnąć kompromis, ponieważ Wspólnota Mieszkaniowa nie wyraża zgody na
jakiekolwiek zmiany,

n

c)

d)

e)

Komendant S1raży Miejskiej: na telenie prywatnym brak jest podstaw prarvnych do
ukarania kierowcy, poniewaŹ nie obowiązujątam przepisy ruchu drogow;go,
mieszkaniec osiędla: brak właściwego nadzoru nad w1konawcami prac lemontowych
&óg i chodnikólv plowadzi do tego, że usterki poprawiane są wielokrotnie bez
widocznych ęfektów, czego przykładenr są drogi i chodniki boczne przynaleŹne do ul.
Barabasza,
mieszkaniec osiedla: Rada Miejska podjęła uchwałę, zgodnie z któIą dotacja na
ptzyłączelie się do kanalizacji sanitarnej przysługu|e tylko osobom. któIe nie
prolvadzą działalności gospodatczej' co jest lozwiązaniem dyskryminującym,
ponieważ w wie]u przypadkach działalność ta nie .jęst pro\.\'.adzona w miejsiu
Żamieszkania' a w zwi@ku z łrrr nie gęnęruje dodatkowych ilości ścieków, co więcej,
kr4lvdzi róu.rriez współwłaściciela budynku, gdy drugi współwłaściciel ma
zarejestrorł aną dzialalnośc go<podarcz4
Przewodniczący Rady Miejskiej: gmina w ogóle nie ma obowiązku dofinansowłlłania
tałich inwesl}cji. a pru)jqte rozrłiazanie tza<adrione je.t takze ograniezonymi
możIi\ł'ościami fi nanso\łymi'
mięszkaniec osiedla: chaos w postępującej zabudowie, w tym powstaiące nowe
zlermie (brrdyŃi wielorodzinne, myjnia przy Kauflandzie) olaz stan osiędla po
opadach deszczu lvskMuj ą że nikt nad tąs}tuacjąnie panuj e'
mieszkaniec osiedla: dlaczego miasto nie podjęło jakchkolrł'iek działan, by zapobiec
powstawaniu takich obiektów jak budynek wielorodzirury pIZy u]. Reymonta, gdzie
brŃuje mie|sc parkingowych oraz niewłaściwie ulokowanyjest pojemnik na odpady,
Zastępca BurmistŹa: pozwolenia na budowę wydaję stalosta powiatolły, a nic
bum'istrz; zalania $ynikają pŹede wszystkim Z fatalnego stanu teclmioznego
kanalizacji deszczowej, którą gmina przejęła od Rejonowego Przedsiębiorstwa
Wodociągów i Kanalizacji w Tychach i aktualnie dokonuje jej przeg1ądu oraz
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h)
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inwentaryzacji; planowany jest zakup odpowiedniego sprzętu, dzięk któremu
kanalizacja zostanie stopniowo doprowadzona do odpowiedniego stanu,

k) mieszkanka osiedla: brakuje koszy na śmieci w ciągu ul. Barabasza,
1) mięszkaniec osiedla: zasadna jest budowa nowych miejsc parkingowych ptzy ul.

Barabasza 9,
m) mieszkaniec osiedla| zastrzeżenia budzi jakość prac związanych Ż odtlvataniem

nawierzchlf oraz korygowaniem miejsc, gdzie zalega woda po opadach, czego
przykładem ięst ul. Chroblego i ul. Reymonta,

n) mieszkaniec osiedla: prośba o obniżenie krawężnika przy ul' Prusa na wysokości
wjazdu w bocznądrogę osiedlowąmiędzy ulicami Bariickiego a Niepodległości,

o) mieszkaŃa osiedla: prośba o utworzenie now}'ch przejść dla pieszych w ciągu ulio
studenckiej i Chrobrego w celu poprawy bezpieczeństwa dzieci uczęszczających do
szkoły'

p) mieszkanka osiedla: w celu poprawy bezpieczeńst'wa konjęczne byłoby przesunięcie
przejścia dla pieszych w ciągu ul' Kołłątaja przy skzyżowaniu z ul. Niepodległości,

q) Zastępca Bumistrza: w najbliŹszym czasie w tym mieiscu budowane będzie rondo, w
z\\ ia]/ku z c7] m problem len Zosldnie rozq iąldll).

r) mięszkaniec osiedla: prośba o intelwencje Ze strony Policji i slrazy Mięjskiej w
związku z utrudnionym dojazdem do PrŻedszkola Publicznego m 2' a także w rejonie

szkoły Podstawowęj nr 4 w związku z palkowaniem niezgodnym z przepis:rrni prarła,

s) mieszkaniec osiedla: konieczny jest pilny renont chodników przy ulicach
Zeromskiego, Barlickiego i Prusa, niedokończony jest tŃżę remont chodnika pźy ul'
Niepodległości na odciŃu od ul' Zeromskiego do u1. Słowackiego'

t) miesŻkaniec osiedla: mimo wielokotnych interwencii w dalszym.ciągtt nie zostało
wykonane prarvidłorłe ozlakowanie skzyżowarria ulic Chobrego i Zelomskiego,

u) mieszkaŃa osiedla: w związku z 1icznymi zalaniarni i podtopięniami, któle wynikają
ze złego stanu technicznego kanalizacji deszczowej olaz intensywn}m rozwojem
zabudowy wielorodzinnej zasadne jest wprowadzenie zmian w miejscowym planie
zagospodarowania przestrzennego dla części osiedla',Lesisko",

v) mieszkaniec osiedla: warto rozważyć wp(owadzenie budżetów obywatelskich,
w) Przewodniczący Rady Miejsklej: nie jest to konieczne, gdyż o podzialc części

środkóv' decydują jednostki pomocnicze; możliwa jest jednak zmjana parytetów

dofi nansowywania jednostek pomocniczych,
x) mieszkanięc osiedla: prośba o zwiększenie nadzoru nad inwestycjami i remontami

finansowanymi z funduszy publicznych.
12' Zamknięcie zebrania _ podziękowanie za przybycie i aktywny udział w zebraniu'

Czechowice-Dziedzice, 10.10.2014 r.

l's$'slę._ ,lł-:*.
(podpiŚ ptowadzącego zebrdie) (Dodpis Śeklelalza zcbrania)


